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Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo afdeling 57 mandag 9. august 2021 

Til stede: Tine Gaardsdal, Paul Thiesen, Inger Nasser, Inge Jacobsen 

Afbud: Holger Nielsen 

Referat: Inge Jacobsen 

Dagsorden: 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsordenen 
2. Opsamling fra sidste møde  
3. Status på etablering af havevandingssystemet – mangler der noget, hvordan kører det osv. 
4. Nabokomsammen i september? 
5. Brev til kommunen ang. Sommerliv koncerterne  
6. Nyttigt nyt fra livet på Toften  
7. Efterårets arbejde – næste møde 

 

Ad 1) Dagsordenen godkendt 

Ad 2) Opsamling fra sidste møde  

Referatet er ikke færdigt. Tilsyn på legeredskaber fra det leverende firma? Inge undersøger via Ung-

domsbo/Lars Schütt. Mulighed for afdelingslån? Tine undersøger i første omgang via sit netværk. 

Ad 3) Status på etablering af havevandingssystemet – mangler der noget, hvordan kører det osv. 

De fire pumper kører fint. Lidt begyndervanskeligheder ift. at huske at slukke for pumperne og lukke for van-

det, når man er færdig med at vande. Bortset fra det går det fint, og der vandes på livet løs. En defekt vand-

hane skal skiftes ud, når hanerne igen er på lager. Beboeren køber selv og kommer med regningen til forman-

den. Regning fra blikkenslageren på nogle reservedele mangler endnu. Vi rykker ham. 

Inge aftaler procedure ang. vinterlukning af pumperne pr. 1. oktober med Viceværterne /Lars.  

OBS vand skal pustes ud af slangerne ansvarlige Holger og Paul. 

Ad 4) Nabokomsammen i september? 

Selvom Coronarestriktionerne nu tillader en komsammen besluttede vi, ikke at holde en sommerkomsammen i 

år, da mange er optaget af rigtig mange arrangementer her i sensommeren. Vi satser på en forårskomsammen 

omkring påske næste år. Tine undersøger lokalemuligheder /Sejlklubben fx 23. april. 

Ad 5) Brev til kommunen ang. Sommerliv koncerterne 

Spørgsmålet om nabohøring ifm med Sommerliv koncerterne er drøftet med Fanø Kommune.  

Bestyrelsen vil løbende følge op på sagen.  

Ad 6 Nyttigt nyt fra livet på Toften 

Vild have projektet: 5 lejmål har i første omgang meldt sig. Dette har Ungdomsbo fået besked om. Efterføl-

gende har nr. 2 yderligere meldt sig. 

Desuden ønsker bestyrelsen at inddrage det trekantede fællesareal for vest for nr. 52 op til skel til gangstien i 
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projektet. Inge skriver til Ungdomsbo for at aftale, hvordan det skal håndteres ift. slåning af græsset på arealet. 

Inge inviterer alle, der er med i projektet til erfaringsudveksling, om hvordan vi får mange vilde blomster til at 

trives lørdag den 11. september kl. 11 ved legepladsen. De øl og sodavand, der blev tilovers fra Afdelingsmø-

det, serveres der. 

Ad 7 Efterårets arbejde – næste møde 

Næste møde den 27. september kl. 19.30 hos Inger. 

 

 

 

   

 

 

 


